

La version française suit ci-dessous

PRIVACY POLICY

Last updated: **September 21, 2023**

ACCEPTANCE AND APPLICATION

Juniper Strategic Advisers Inc. ("Juniper," "we," "us" or "our") provides this privacy policy ("Privacy Policy") to inform you ("User" or "Users" or "you", which includes any user of the Services affiliated, employed or otherwise contracted by User) of our policies and procedures regarding the collection, use and disclosure of personal information and data we receive from Users using Juniper's website, products and Services (the "Services"). This Privacy Policy applies to any and all persons using our Services, including advisory consulting, learning and development, coaching, etc.

Be sure to return to this page periodically to review the most current version of the Privacy Policy. We reserve the right at any time, at our sole discretion and without any liability whatsoever, to change or otherwise modify the Privacy Policy without prior notice, and your continued access or use of the Services signifies your acceptance of the updated or modified Privacy Policy. If we modify it, we will update the "Last Updated" date at the top of the Privacy Policy. By continuing to access or use the Services, you are indicating that you agree to be bound by the modified Privacy Policy. If the modified Privacy Policy is not acceptable to you, please do not use the Services.

INFORMATION COLLECTION AND USE

We receive information you provide directly to us, such as when you communicate with us via email, phone, or social media websites; provide a request for proposals or other information as part of an exploratory process; execute contracts; complete banking transactions; etc. This information may include company, name, email, phone number, social media profiles, banking information and other information you choose to provide.

We may also collect information through your use of the website and other forms of communication, which can be divided into the following general categories:

Non-Personal Information: Upon accessing and when using the Services, certain non-personal information may be automatically collected, such as your IP address and location data (which is anonymous). We use Non-Personal Information to examine our traffic, to review how our Services are used, to monitor and analyze use of the Services, to monitor and analyze usage statistics, to get an accurate representation for technical administration, to increase our functionality and user-friendliness, and to better tailor our Services to our Users' needs. This type of information will not allow you to be personally identified.

Personal Information: When you communicate with us you may also be providing information that makes it possible to identify you. This type of information will not be collected without your voluntary disclosure, and we expressly acknowledge that we will not use your Personal Information for any other purposes than those mentioned below without your consent.

The purposes of the collection of Personal Information are the following:

- To provide, maintain, perform and improve the Services;

- To send you communications we think will be of interest to you, including information about our Services, promotions and news;

Additionally, Personal Information may be used and disclosed to the extent Juniper may deem reasonably necessary to enforce the terms of any agreement between you and Juniper, or to protect the rights, property or safety of any person or entity, or if required by law, specifically in response to a demand from government authorities.

CHILDREN'S PRIVACY

We do not knowingly collect, maintain, or use Personal Information from children under the age of 18.

SENSITIVE INFORMATION

We do not knowingly collect, maintain, or use Personal Information of a sensitive nature (e.g., biometrics, health, etc.).

RIGHT TO EXAMINE INFORMATION

You have the right to examine any of your Personal Information that we collect. Should you wish to examine such information, please send us a written request to hello@jnper.com. We reserve the right to charge you a reasonable administrative fee to access your information, as permitted by applicable law. In certain cases, we may not be able to provide you with access to all your Personal Information (e.g., if the information also pertains to the Personal Information of another User).

WITHDRAWAL OF CONSENT AND ERASURE

You may withdraw your consent to the collection of and/or request the erasure of Personal Information at any time by sending a written request to hello@jnper.com. Upon receiving notice that you have revoked your consent, we will stop using your Personal Information within a reasonable time, which will vary depending on what information we have collected and for what purpose. Please note that we will send you an email confirmation upon receipt of your request.

AUTOMATED PROCESSING

We do not use automated processes to make decisions about individuals or use automated processes for Personal Information.

COMMUNICATIONS OPT-OUT

You may opt out of receiving communications by contacting us at hello@jnper.com.

STORING AND SHARING INFORMATION

We will not sell, rent or disclose to outside parties the information we collect without your consent, save and except that we may share the collected information with other parties as follows:

- **Third-party Service Providers:** We use various third-party service providers to facilitate the rendering of our Services and to store collected Information. These include the Google Suite of business tools (e.g., Gmail, Google Drive, etc.); Microsoft (e.g., OneDrive, Office); Dreamhost (e.g., web hosting); Dext (e.g., receipt and expenses); Quickbooks (e.g., invoicing). All third-party service providers that we use are required to have the same level of privacy protection as we have, and therefore we expect that your information will be handled with the same level of care that we employ.
- **Statistical Analysis:** We may share Non-Personal Information and aggregated anonymized information with third parties, including but not limited to statistical or marketing purposes. No Personal Information will be shared in this manner.
- **Transactions:** In connection with, or during negotiations of, any merger, sale of company assets, financing or acquisition, or in any other situation where Personal Information may be disclosed or transferred as one of our business assets. However, under no circumstances will such transactions result in your information being used for other purposes than those for which you gave us your consent.

SECURITY

We have security measures in place to protect the loss, misuse, and alteration of the information under our control. Please note, however, that no data security measures can be guaranteed to be completely effective. Consequently, we cannot ensure or warrant the security of any Personal Information or other information. You transmit Personal Information to us at your own risk.

EMPLOYEES, AGENTS AND CONTRACTORS

Juniper employs other companies and/or individuals to perform functions on our behalf. For instance, we may appoint third parties to complete necessary Services. Your Personal Information may be disclosed to such companies and individuals in the course of Juniper's business operations. All of Juniper's employees, agents, affiliates, and contractors who have access to your Personal Information are required to protect the information in a manner that is consistent with this Privacy Policy.

EXTERNAL LINKS

We are not responsible for the privacy practices of other sites that you may click on when using our Services and encourage you to read their privacy statements.

TRANSFER OUTSIDE OF QUEBEC

Your information may be transferred to and maintained on computers located outside of Quebec and outside of your jurisdiction. Your consent to this Privacy Policy represents your consent to any such transfer.

CONTACT US

If you would like to request additional information, or have any questions, comments, or concerns about this Privacy Policy, email us at hello@jnper.com.

POLITIQUE DE CONFIDENTIALITÉ

Dernière mise à jour : **21 septembre 2023**

ACCEPTATION ET APPLICATION

Juniper Strategic Advisers Inc. (« Juniper », « nous », « notre » ou « nos ») fournit cette politique de confidentialité (" Politique de confidentialité ") pour vous informer (« Utilisateur » ou « Utilisateurs » ou « vous », ce qui inclut tout utilisateur des Services affilié, employé ou autrement contracté par l'Utilisateur) de nos politiques et procédures concernant la collecte, l'utilisation et la divulgation des informations et données personnelles que nous recevons des Utilisateurs utilisant le site Internet, les produits et les Services de Juniper (« Services »). Cette politique de confidentialité s'applique à toutes les personnes qui utilisent nos Services, y compris les Services de conseil, d'apprentissage et de développement, de coaching, etc.

Veillez à revenir régulièrement sur cette page pour consulter la version la plus récente de la politique de protection de la vie privée. Nous nous réservons le droit, à tout moment, à notre seule discrétion et sans aucune responsabilité, de changer ou de modifier la politique de confidentialité sans préavis, et votre accès continu ou votre utilisation des Services signifie que vous acceptez la politique de confidentialité mise à jour ou modifiée. Si nous la modifions, nous mettrons à jour la date de "dernière mise à jour" en haut de la politique de confidentialité. En continuant à accéder aux Services ou à les utiliser, vous indiquez que vous acceptez d'être lié par la politique de confidentialité modifiée. Si vous n'acceptez pas la politique de confidentialité modifiée, veuillez ne pas utiliser les Services.

COLLECTE ET UTILISATION DES INFORMATIONS

Nous recevons les informations que vous nous fournissez directement, par exemple lorsque vous communiquez avec nous par courrier électronique, par téléphone ou par l'intermédiaire de sites web de médias sociaux ; lorsque vous fournissez une demande de propositions ou d'autres informations dans le cadre d'un processus exploratoire ; lorsque vous exécutez des contrats ; lorsque vous effectuez des transactions bancaires ; etc. Ces informations peuvent inclure la société, le nom, l'adresse électronique, le numéro de téléphone, les profils de médias sociaux, les informations bancaires et d'autres informations que vous choisissez de fournir.

Nous pouvons également collecter des informations par le biais de votre utilisation du site web et d'autres formes de communication, qui peuvent être divisées dans les catégories générales suivantes :

Informations non personnelles : Lors de l'accès aux Services et de leur utilisation, certaines informations non personnelles peuvent être automatiquement collectées, telles que votre adresse IP et vos données de localisation (qui sont anonymes). Nous utilisons les informations non personnelles pour étudier notre trafic, examiner la manière dont nos Services sont utilisés, contrôler et analyser l'utilisation des Services, contrôler et analyser les statistiques d'utilisation, obtenir une représentation précise de l'administration technique, améliorer notre fonctionnalité et notre convivialité, et mieux adapter nos Services aux besoins de nos utilisateurs. Ce type d'informations ne permet pas de vous identifier personnellement.

Informations personnelles : Lorsque vous communiquez avec nous, vous pouvez également fournir des informations permettant de vous identifier.

Ce type d'information ne sera pas collecté sans votre divulgation volontaire, et nous reconnaissons expressément que nous n'utiliserons pas vos informations personnelles à d'autres fins que celles mentionnées ci-dessous sans votre consentement.

Les finalités de la collecte des Informations personnelles sont les suivantes :

- Fournir, maintenir, exécuter et améliorer les Services ;
- Pour vous envoyer des communications que nous pensons intéressantes pour vous, y compris des informations sur nos Services, des promotions et des nouvelles ;

En outre, les Informations Personnelles peuvent être utilisées et divulguées dans la mesure où Juniper peut juger raisonnablement nécessaire d'appliquer les termes de tout accord entre vous et Juniper, ou de protéger les droits, la propriété ou la sécurité de toute personne ou entité, ou si la loi l'exige, en particulier en réponse à une demande des autorités gouvernementales.

PROTECTION DE LA VIE PRIVÉE DES ENFANTS

Nous ne collectons pas, ne conservons pas et n'utilisons pas sciemment les Informations personnelles d'enfants de moins de 18 ans.

INFORMATIONS SENSIBLES

Nous ne collectons pas, ne conservons pas et n'utilisons pas sciemment des informations personnelles de nature sensible (par exemple, données biométriques, santé, etc.).

DROIT D'EXAMEN DES INFORMATIONS

Vous avez le droit d'examiner toute information personnelle que nous recueillons. Si vous souhaitez examiner ces informations, veuillez nous envoyer une demande écrite à l'adresse suivante : hello@jnper.com. Nous nous réservons le droit de vous facturer des frais administratifs raisonnables pour l'accès à vos informations, dans la mesure où la loi applicable le permet. Dans certains cas, il se peut que nous ne soyons pas en mesure de vous donner accès à toutes vos informations personnelles (par exemple, si les informations concernent également les informations personnelles d'un autre utilisateur).

RETRAIT DU CONSENTEMENT ET EFFACEMENT

Vous pouvez à tout moment retirer votre consentement à la collecte et/ou demander l'effacement de vos informations personnelles en envoyant une demande écrite à hello@jnper.com. Dès réception d'un avis indiquant que vous avez révoqué votre consentement, nous cesserons d'utiliser vos informations personnelles dans un délai raisonnable, qui variera en fonction des informations que nous avons collectées et de la finalité de la collecte. Veuillez noter que nous vous enverrons un courriel de confirmation dès réception de votre demande.

TRAITEMENT AUTOMATISÉ

Nous n'utilisons pas de procédés automatisés pour prendre des décisions concernant les personnes ni de procédés automatisés pour les informations personnelles.

REFUS DE RECEVOIR DES COMMUNICATIONS

Vous pouvez refuser de recevoir des communications en nous contactant à l'adresse hello@jnper.com.

STOCKAGE ET PARTAGE DES INFORMATIONS

Nous ne vendrons pas, ne louerons pas et ne divulguons pas à des parties extérieures les informations que nous recueillons sans votre consentement, sauf que nous pouvons partager les informations recueillies avec d'autres parties comme suit :

- **Prestataires de Services tiers** : Nous utilisons divers fournisseurs de Services tiers pour faciliter le rendu de nos Services et pour stocker les Informations collectées. Il s'agit notamment de la suite d'outils professionnels Google (par exemple, Gmail, Google Drive, etc.) ; Microsoft (par exemple, OneDrive, Office) ; Dreamhost (par exemple, hébergement web) ; Dext (par exemple, reçus et dépenses) ; Quickbooks (par exemple, facturation). Tous les fournisseurs de Services tiers que nous utilisons sont tenus d'avoir le même niveau de protection de la vie privée que nous, et nous nous attendons donc à ce que vos informations soient traitées avec le même niveau de soin que celui que nous employons.
- **Analyse statistique** : Nous pouvons partager des informations non personnelles et des informations anonymes agrégées avec des tiers, y compris, mais sans s'y limiter, à des fins statistiques ou de marketing. Aucune information personnelle ne sera partagée de cette manière.
- **Transactions** : En relation avec, ou pendant les négociations de, toute fusion, vente d'actifs de l'entreprise, financement ou acquisition, ou dans toute autre situation où les Informations personnelles peuvent être divulguées ou transférées comme l'un de nos actifs commerciaux. Cependant, en aucun cas ces transactions n'entraîneront l'utilisation de vos informations à d'autres fins que celles pour lesquelles vous nous avez donné votre consentement.

SÉCURITÉ

Nous avons mis en place des mesures de sécurité pour protéger la perte, l'utilisation abusive et l'altération des informations sous notre contrôle. Veuillez toutefois noter qu'aucune mesure de sécurité des données ne peut être garantie comme étant totalement efficace. Par conséquent, nous ne pouvons pas assurer ou garantir la sécurité des informations personnelles ou d'autres informations. Vous nous transmettez des informations personnelles à vos propres risques.

EMPLOYÉS, AGENTS ET SOUS-TRAITANTS

Juniper emploie d'autres sociétés et/ou individus pour exécuter des fonctions en son nom. Par exemple, nous pouvons désigner des tiers pour fournir les Services nécessaires. Vos Données à caractère personnel peuvent être divulguées à ces sociétés et individus dans le cadre des opérations commerciales de Juniper. Tous les employés, agents, affiliés et sous-traitants de Juniper qui ont accès à vos Données à caractère personnel sont tenus de protéger les informations d'une manière conforme à la présente Politique de protection de la vie privée.

LIENS EXTERNES

Nous ne sommes pas responsables des pratiques de confidentialité des autres sites sur lesquels vous pouvez cliquer lorsque vous utilisez nos Services et nous vous encourageons à lire leurs déclarations de confidentialité.

TRANSFERT HORS DU QUÉBEC

Vos informations peuvent être transférées et conservées sur des ordinateurs situés hors du Québec et hors de votre juridiction. Votre consentement à la présente politique de confidentialité représente votre consentement à un tel transfert.

CONTACTEZ-NOUS

Si vous souhaitez obtenir des informations supplémentaires ou si vous avez des questions, des commentaires ou des préoccupations concernant la présente politique de confidentialité, envoyez-nous un courriel à l'adresse suivante : hello@jnper.com.

